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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9. 

 

2024.gada 8.maijs 

Ķekavas novada Ķekavā 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Aigars Vītols. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;   

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis un vietnieka p.i. Monta 

Ābele-Sedliņa, plānotājs Pauls Grants; 

Īpašumu pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe; 

Sabiedrības informēšanas un mārketinga daļas uzņēmējdarbības komunikācijas projektu vadītāja 

Signija Šulce. 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko   

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - Par nekustamo īpašumu (zemes) maiņas darījumu;  

2. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu Tērmaņa ielā 3, Tērmaņa ielā 5 un Pasta ielā 3, 

Baldonē;  

3. Par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu apstiprināšanu par “Baldones pilsētas ar lauku 

teritoriju pašvaldības 2007.gada 15.augusta saistošo noteikumu Nr.15 “Baldones pilsētas ar 

lauku teritoriju gruntsgabala “Audriņi” detālplānojums” atcelšanu;  

4. Par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Kalnabuciņi” detālplānojuma 

īstenošanu;  

5. Par detālplānojuma “Lejas Birznieki”, Ķekavas pagastā, un 2019.gada 11. aprīļa lēmuma 

nr.13  atcelšanu;  

6. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem “Alvaļi”,”Dziedoņi”, 

“Gucīši”, Strēlniekkalns”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

7. Par detālplānojuma “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

8. INFORMATĪVS - Par ūdensvada un kanalizācijas tīkla izbūvi valsts autoceļā V6- ar 

caurdures metodi. 

Piebalsotie jautājumi 

9. Grozījumi Ķekavas novada domes 2019.gada 1.augusta lēmumā „Par konkursu „Ķekavas 

novada uzņēmēju gada balva””;  

10. INFORMATĪVS - par tehnisko specifikāciju Teritorijas plānojuma izstrādes iepirkumam;  

11. INFORMATĪVS - par Lokālplānojuma "PĻavas Pavāri" darba uzdevuma grozījumiem.  
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Aigars Vītols atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Aigars Vītols, viņš piedāvā papildināt sēdes darba kārtību ar trīs 

jautājumiem un sniedz pamatojumu, kāpēc jautājumi jāiekļauj šajā sēdē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Grozījumi Ķekavas novada domes 2019.gada 1.augusta 

lēmumā „Par konkursu „Ķekavas novada uzņēmēju gada balva””, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Informatīvi- Tehniskā specifikācija Teritorijas plānojuma 

izstrādes iepirkumam, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu – Informatīvi - par Lokālplānojuma "PĻavas Pavāri" darba 

uzdevuma grozījumiem, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Visi priekšlikumi atbalstīti, papildina darba kārtību un Aigars Vītols aicina to apstiprināt. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 8.maija sēdes darba kārtību. 

 

1. INFORMATĪS - Par nekustamo īpašumu (zemes) maiņas darījumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:06) 



 

Aigars Vītols informē, ka pašvaldībā saņemts iesniegums, kurā iesniedzējs piedāvā mainīt zemes. 

Jautājumu arī izskatīja vakardienas Īpašumu komitejā. 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – šādi iesniegumi no konkrētā iesniedzēja jau saņemti vairāki 

vairāku gadu garumā. Pa šiem gadiem iesniedzēja intereses nav mainījušās, kas atspoguļojas viņa 

iesniegumā, viņš vēlas iegūt pašvaldībai piederošo īpašumu Nākotnes ielā 2A, kas atrodas blakus 

Ķekavas mūzikas skolai, vai arī daļu no īpašuma Gaismas ielā 1C, uz kura uzbūvētas garāžas. 

Alviķe norāda kartē abus iesniedzēja piedāvātos maiņas variantus. Alviķe informē, ka Īpašumu 

komiteja atbalstīja otro maiņas variantu, kur puses mainītu daļu no parka teritorijas uz daļu no 

zemes zem garāžām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Alviķe, Križanovskis, Aigars Vītols, Zvaigzne, Variks, Līcis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izvērtējot zemes maiņas variantus, piedāvāt iesniedzējam mainīt arī parka zemes gabalu 

"Ķekavas ūdensdzirnavas" pret kādu no pašvaldības īpašumā esošu zemes gabalu, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Gata Līča - 

Pamatojoties, ka iesniedzējs atkārtoti piedāvā veikt darījumu, kas jau ir izskatīts pašvaldībā 

un kur ieguldīti nodokļu maksātāju finanšu resursi, šoreiz vērtējumus un citas izmaksas segt 

iesniedzējam, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu Tērmaņa ielā 3, Tērmaņa ielā 5 un Pasta 

ielā 3, Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:27:14) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – detālplānojuma teritorija ir pašā Baldones centrā un tajā 

ietilpst trīs zemes vienības, no kurām viena ir liela, tāpēc jāveido ceļu tīkls, kas arī ir iemesls, 

kāpēc jāizstrādā detālplānojums. Detālplānojuma mērķis ir sadalīt zemi apbūvei, tāpēc cauri 

detālplānojuma teritorijai tiks pagarināta Tērmaņa iela, kura metīs loku un izies uz Pasta ielu. Tā 

kā gar Pasta ielu ir liepu rinda, tad radās jautājums, ko ar to darīt un vai nebūs iedzīvotāju protesti 

par koku izciršanu. Grants pieaicinājis dārznieci un meža speciālistu un viņi konstatējuši, ka 

liepas nav labā stāvoklī un tajās ir trupe, tāpēc nebūs šķēršļu šīs trīs liepas likvidēt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Aigars Vītols, Grants, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu Tērmaņa ielā 3, Tērmaņa ielā 5 un Pasta ielā 3, 

Baldonē” 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

3. Par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu apstiprināšanu par “Baldones 

pilsētas ar lauku teritoriju pašvaldības 2007.gada 15.augusta saistošo noteikumu 

Nr.15 “Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Audriņi” detālplānojums” 

atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:32:48) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – būvvalde saņēma būvniecības pieteikumu īpašumā Audriņi, 

bet īpašums ir pārdots un jaunais īpašnieks nebija zinājis, ka īpašumam ir izstrādāts 

detālplānojums, kurš paredzēja īpašumu sadalīt apbūves gabalos. Jaunais īpašnieks vēlas būvēt 

viensētu, kam šķērslis ir izstrādātais detālplānojums, tāpēc viņš lūdz atcelt šo detālplānojumu, un 

tad paliek spēkā teritorijas plānojuma zonējums – lauksaimniecības zeme, kas pieļauj viensētas 

būvniecību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Grants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu apstiprināšanu par “Baldones pilsētas ar 

lauku teritoriju pašvaldības 2007.gada 15.augusta saistošo noteikumu Nr.15 “Baldones 

pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Audriņi” detālplānojums” atcelšanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

4. Par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Kalnabuciņi” 

detālplānojuma īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:36:55) 



 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – arī šajā jautājumā iesaistīts viens no vecajiem 

detālplānojumiem. Jaunais īpašnieks ir iegādājies visas detālplānojuma zemes vienības un arī 

zemes vienību ārpus detālplānojuma teritorijas ceļam, kas ļaus piekļūt detālplānojuma teritorijai 

no pašvaldības ceļa. Tāpat īpašnieks vēlas paredzēt citu risinājumu ārējai ugunsdzēsībai un 

noteikt detālplānojuma attīstību, tāpēc vēlas slēgt administratīvo līgumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Grants, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Baldones pilsētas ar lauku teritoriju gruntsgabala “Kalnabuciņi” detālplānojuma 

īstenošanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

5. Par detālplānojuma “Lejas Birznieki”, Ķekavas pagastā, un 2019.gada 11. aprīļa 

lēmuma nr.13  atcelšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:42:33) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Ķekavā Ziemeļu ielas un autoceļa A5 

krustojumā. Iesniegumā īpašnieks lūdz atcelt izstrādāto detālplānojumu, kas apstiprināts 

2019.gadā un paredzēja kartinga trases izveidi. Laiks pagājis un īpašnieks secinājis, ka sākotnējo 

ieceri nevarēs realizēt, tāpēc vēlas īpašumu pārdot bez apgrūtinājumiem. Otrs īpašnieka lūgums 

ir jaunajā teritorijas plānojumā mainīt zonējumu no publiskās apbūves uz rūpniecisko. Sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Lejas Birznieki”, Ķekavas pagastā, un 2019.gada 11. aprīļa lēmuma 

nr.13  atcelšanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 



 

 

 

 

6. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem 

“Alvaļi”,”Dziedoņi”, “Gucīši”, Strēlniekkalns”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:24) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – visi četri īpašumi atrodas Katlakalnā pie Sausās 

Daugavas. Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut izstrādāt detālplānojumu šiem 

četriem īpašumiem ar mērķi īpašumus sadalīt savrupmāju apbūvei. Tomēr īpašumus apgrūtina 

tauvas josla gar Sauso Daugavu un teritorijas plānojumā noteiktā publiskā piekļuves vieta upei, 

tāpat jaunajā detālplānojumā jāveido vienots ceļu tīkls ar jau apkārt izstrādātajiem 

detālplānojumiem. Ūdens un kanalizācijas risinājumi līdz brīdim, kamēr pašvaldība attīstīs 

centrālos tīklus, paredzēti lokālie, tomēr noteiktas prasības attīrītajiem notekūdeņiem, ja tiks 

izmantotas bioloģiskās attīrīšanas ietaises. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem “Alvaļi”,”Dziedoņi”, 

“Gucīši”, Strēlniekkalns”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

7. Par detālplānojuma “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:57:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Krustkalnos aiz Akvedukta noliktavām, 

tam ir izstrādāts detālplānojums, kas paredz īpašumu sadalīt savrupmāju apbūves gabalos, no 

īpašuma izdala infrastruktūras objektus. Detālplānojums izgājis publisko apspriešanu, atzinumi ir 

pozitīvi, kanalizācija un ūdensapgāde paredzēta centralizēta. Sagatavots lēmuma projekts par 

detālplānojuma apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  



 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

8. INFORMATĪVI. Par ūdensvada un kanalizācijas tīkla izbūvi valsts autoceļā V6- 

ar caurdures metodi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:00:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – iepriekšējā Attīstības komitejas sēdē deputāti uzdeva uz 

šo sēdi sagatvaot informāciju par to, kāpēc Baldones pilsētā kanalizācijas izbūve ir krietni lētāka. 

Saskaņā ar aprēķiniem, tad centrālās kanalizācijas un ūdensapgādes izbūve pa autoceļu A6 no 

Gaismas ielas līdz autoceļam A5 izmaksātu apmēram 700 līdz 800 tūkstoši, bet ja pārrēķina šīs 

izmaksas uz vienu metru, tad Baldonē šīs izmaksas ir krietni zemākas. Pārbaudot informāciju 

secināts, ka lētāka izbūve Baldonē ir tāpēc, ka tiek izmantota caurdures metode. Šobrīd 

materiāliem nav pievienots aprēķins, cik izmaksātu ar šo metodi izbūvēti centrālie tīkli autoceļā 

A6,  jo tāmi sagatavot nav tik vienkārši, tad tā kādam jāpasūta un tas izmaksātu kaut kādus 

līdzekļus, kas būtu nelietderīgi izmantota nauda. Baldonē caurdures metodi izmanto savienojot 

jau esošas kanalizācijas akas, bet Ķekavas gadījumā tas nav piemērojams, jo nav šādu aku, kas 

papildus būtu jāveido, tāpēc izmaksas nebūs lētākas, kā tad, ja vienkārši izrok tranšejas, kurās 

iegulda tīklus. 

Aigars Vītols sniedz papildus skaidrojumus par kanalizācijas vadu gar autoceļu A6 izbūvi ar 

dažādām metodēm un izmaksām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Aigars Vītols, Variks. 

Jeruma izsaka savu deputāta pieprasījumu – viņš lūdz sniegt viņam pilnu informāciju un 

dokumentāciju par veiksmīgo piemēru SIA “BŪKS” kanalizācijas izbūvē Baldonē no “Kaķīšiem” 

līdz autoceļam. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, priekšlikumi par jautājumu nav iesniegti un sēdes 

vadītājs slēdz jautājumu. 

 

 

 

 

 

 

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 
 

9. Grozījumi Ķekavas novada domes 2019.gada 1.augusta lēmumā „Par konkursu 

„Ķekavas novada uzņēmēju gada balva”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:14:17) 

Par jautājumu ziņo Signija Šulce – viņa skaidro, ka esošais nolikums ir morāli novecojis un pēdējo 

reizi grozīts 2019.gada augustā. Viņa piedāvā grozīt nolikuma izkārtojumu, konkursa mērķi, balvu 



 

nominācijas un konkursa žūrijas izveidošanu. Šulce sniedz skaidrojumu tieši kādas izmaiņas 

paredzētas un par iemesliem, kāpēc viņa piedāvā veikt nosauktās izmaiņas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Šulce, Andris Vītols, Līcis, Keisters, Putniņa, 

Jerums, Variks, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav un Aigars Vītols atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Līcis, Andris Vītols, Keisters, Līcis otrreiz. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Precizēt lēmuma projektu, nosakot precīzi kādi grozījumi tiek veikti nolikumā, precizēt 

nepieciešamās sadaļas lēmuma projektā. Virzīt izskatīšanai domes sēdē. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Sēdes vadītājs secina, ka priekšlikums atbalstīts, saskaņā ar to uz domes sēdi jāsagatavo 

alternatīvs lēmuma projekts, tāpēc par uz komiteju sagatavoto lēmuma projektu nav jābalso. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:00 līdz 11:15. 

Aigars Vītols atsāk komitejas sēdi. 

 

 

 

10. INFORMATĪVS - par tehnisko specifikāciju Teritorijas plānojuma izstrādes 

iepirkumam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:54:12) 

Aigars Vītols informē, ka atbilstoši deputātu vēlmēm izskatīt komitejā tehnisko specifikāciju jauna 

teritorijas plānojuma izstrādei, tas ir sagatavots. Tā kā bija maz laika ar dokumentu iepazīties, 

tad Vītols aicina speciālistu to prezentēt. 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele-Sedliņa – viņa skaidro iemeslus, kāpēc jautājums ir kā 

piebalsojamais. Tālāk viņa prezentē sagatavoto tehnisko specifikāciju un skaidro turpmāko 

procesu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Ābele-Sedliņa, Variks, Putniņa, Križanovskis, Grants, 

Jansone. 

Variks izsaka savu deputāta pieprasījumu - izsniegt visu informāciju, kura pašvaldībā pieejama 

par vēja parku attīstības plāniem novada teritorijā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Pieņemt zināsānai, 

Atklāti balsojot 



 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

11. INFORMATĪVS - Par Lokālplānojuma "PĻavas Pavāri" darba uzdevuma 

grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:42:47) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – lokālplānojuma izstrāde uzsākta pagājušā gada nogalē, 

un tajā laikā darba uzdevumā tika iestrādāta prasība, ka pēc lokālplānojuma izstrādes būtu 

jāizstrādā detālplānojums. Šajā laika posmā dome pieņēma lēmumu par lokālplānojuma izstrādi 

Vimbukrogā, un tad arī bija šaubas, vai būs vēl nepieciešams detālplānojums, bet tika secināts, ka 

nav šķēršļu lokālplānojumu izstrādāt pietiekami detalizēti un slēgt administratīvo līgumu par tā 

realizāciju. Ņemot vērā, ka ir jau viens precedents par to, ka nav nepieciešams izstrādāt 

detālplānojumu, tad arī šī īpašuma attīstītājs vēlējās veikt izmaiņas darba uzdevumā. Ja komiteja 

šo ideju atbalsta, tad uz nākamo komiteju tiks sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Variks, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Uz komiteju gatavot lemuma projektu par darba uzdevuma grozījumiem, paredzot detalizētu 

lokālplānojuma izstrādi un administratīvā līguma slēgšanu par realizācijas kārtību, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst.12:13 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)    Aigars Vītols 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


